

And Mr. *Bardy* reported that the Committee had gone through the Bill, and had made several amendments thereto, which he was directed to report to the House.

Ordered, That the Report be received to-morrow.

The Order of the day for the House in Committee to consider whether it is expedient to repeal or amend the Act of the 34th Geo. III. Cap. 1, which relates to the Printing of the Laws passed by the Legislature of this Province, being read ;

The House accordingly resolved itself into the said Committee.

Mr. *Perrault* took the Chair of the Committee ; and after some time spent therein,

Mr. Speaker resumed the Chair ;

And Mr. *Perrault* reported that the Committee had come to a Resolution ; which Resolution was again read at the Clerk's Table, and agreed to by the House ; and is as followeth :

Resolved, That it is expedient to repeal the Act of the 34th Geo. III., Cap. 1, which relates to the printing and distributing of the Laws, and to substitute other provisions in lieu thereof.

Then, on Motion of Mr. *Bedard*, seconded by Mr. *Viger*,

The House adjourned.

Et M. *Bardy* a fait rapport que le Comité avait passé le Bill, et y avait fait plusieurs amendemens, dont il avait ordre de faire rapport à la Chambre.

Ordonné, Que le Rapport soit reçu demain.

L'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité, pour considérer s'il est expédient de rappeler ou amender l'Acte de la 34^e Geo. III. Chap. 1er, qui a rapport à l'Impression des Lois passées par la Législature de cette Province, ayant été lu ;

La Chambre s'est en conséquence formée en le dit Comité.

M. *Perrault* a pris le Fauteuil du Comité ; et après y avoir siégé quelque temps,

M. l'Orateur a repris le Fauteuil.

Et M. *Perrault* a fait rapport que le Comité avait passé une Résolution, laquelle Résolution a été lue de nouveau à la Table du Greffier, et adoptée par la Chambre ; et elle est comme suit :

Résolu, Qu'il est expédient de rappeler l'Acte de la 34^e Geo. III. Chap. 1er, qui a rapport à l'impression et distribution des Lois, et de substituer d'autres dispositions au lieu d'icelui.

Alors sur Motion de M. *Bedard*, secondé par M. *Viger*,

La Chambre s'est ajournée.

Tuesday, 15th December, 1835.

ORDERED, That Mr. *Scott* have leave to bring in a Bill to repeal a certain Act therein mentioned, concerning the printing and distribution of the Provincial Statutes, and to make other provisions on the same subject.

He accordingly presented the said Bill, and the same was read for the first time ; and ordered to be read a second time, on Friday next.

Ordered, That Mr. *Leslie* have leave to bring in a Bill to provide means for putting the Steam Dredging Vessel into operation.

He accordingly presented the said Bill, and the same was read for the first time ; and ordered to be read a second time, to-morrow.

Mr. *Wood* presented to the House the Report of the Agricultural Society for the County of *Shefford*, for the year 1834.

For the said Report, see Appendix (H.) at the end of this Volume.

An engrossed Bill to provide for the Lighting of the City of *Montreal*, by Gas, was read for the third time.

Resolved, That the Bill do pass.

Ordered, That Mr. *Leslie* do carry the said Bill to the Legislative Council, and desire their concurrence.

An engrossed Bill to grant an aid towards printing, in the French language the Treatise on Agriculture written by *William Evans*, was read for the third time.

Resolved, That the Bill do pass.

Ordered, That Mr. *Archambeault* do carry the said Bill to the Legislative Council, and desire their concurrence.

The

Mardi, 15 Décembre 1835.

ORDONNE', Que M. *Scott* ait la permission d'introduire un Bill pour abroger un Acte y mentionné, relatif à l'impression et distribution des Statuts Provinciaux, et pour pourvoir autrement aux dits objets.

Il a en conséquence présenté le dit Bill, lequel a été lu pour la première fois, et dont la seconde lecture a été ordonnée pour Vendredi prochain.

Ordonné, Que M. *Leslie* ait la permission d'introduire un Bill pour pourvoir à la mise en opération du Cure-môle à Vapeur.

Il a en conséquence présenté le dit Bill, lequel a été lu pour la première fois, et dont la seconde lecture a été ordonnée pour demain.

M. *Wood* a présenté à la Chambre le Rapport de la Société d'Agriculture pour le Comté de *Shefford*, pour l'année 1834.

Pour le dit Rapport, voir Appendice (H.) à la fin de ce Volume.

Un Bill grossoyé pour pourvoir à l'éclairage de la Cité de *Montréal*, par le Gaz, a été lu pour la troisième fois.

Résolu, Que le Bill passe.

Ordonné, Que M. *Leslie* porte le dit Bill au Conseil Législatif, et demande son concours.

Un Bill grossoyé pour aider à l'impression en langue Française du Traité d'Agriculture de *William Evans*, a été lu pour la troisième fois.

Résolu, Que le Bill passe.

Ordonné, Que M. *Archambeault* porte le dit Bill au Conseil Législatif, et demande son concours.

La

Committee on the Printing of the Laws ;

Resolution reported.

Printing of the Laws Bill read the first time.

Steam Dredging Vessel Bill read the first time.

Shefford Agricultural Society Report for 1834.

Appendix (H.)

Montreal Gas Light Bill passed.

Bill for printing in French, Evans' Treatise on Agriculture, passed.

Comité sur l'impression des Lois ;

Résolution rapportée.

Bill pour l'impression des Lois, lu la première fois.

Bill relatif au Cure-Môle à Vapeur, lu la première fois.

Rapport de la Société d'Agriculture de Shefford pour 1834.

Appendice (H.)

Bill pour l'éclairage de Montréal par le Gaz, passé.

Bill pour l'impression en Français, du Traité d'Agriculture d'Evans, passé.